
Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 16.02.2017  
 
Behandling: 
Forslag til innstilling fremmet av Knut Ring (AP) på vegne av AP og SV: 

1. Kommunestyret opprettholder intensjonen i vedtak i sak16/96 at ny idrettshall på 
Brekstad skal bygges innenfor en samlet kostnadsramme for prosjektet på kr 100 
millioner inkl. mva. 

 
2. Hvis den totale kostnadsrammen for prosjektet overstiger kr 100 millioner inkl. mva, 

skal likevel ikke Ørland kommunes totale låneopptak overstige kr 28 millioner i 
henhold til foreslått finansieringsplan i saksfremlegg sak 96/16 den 27.10.2016.  

 
3. Kommunestyret forutsetter at det fortsatt skal være fri leie knyttet til organisert fysisk 

aktivitet for barn og ungdom t.o.m. 16 år. Rådmannen bes komme tilbake med 
forslag til ordninger som forhindrer at tildelte hall-timer blir stående ubenyttet. 

 
4. Lokale frivillige klubber, lag, foreninger og ideelle organisasjoner skal ha mulighet 

for å drive salg til egen inntekt ved sine arrangementer også i ny idrettshall. 
 

5. Byggeprosjektet, bygging av ny idrettshall på Brekstad skal ikke belaste kommunale 
budsjetter før tidligst i 2019. 

 
 
Votering  
Punktvis avstemming: 
Punkt 1 - Rådmannens innstilling punkt 1 ble satt opp mot punkt 1 i forslag fremmet av 
Knut  
Ring (AP) på vegne av AP og SV. Rådmannens innstilling ble vedtatt med 19 mot 5 
stemmer. stemmer. 
Punkt 2 i Rådmannens innstilling ble vedtatt med 23 mot 1 stemme. 
Punkt 2 i forslag fremmet av Knut Ring (AP) på vegne av AP og SV, falt med 19 mot 5 
stemmer. 
Punkt 3 – fremmet av Knut Ring (AP) på vegne av AP og SV, falt med 19 mot 5 stemmer. 
Punkt 4 – fremmet av Knut Ring (AP) på vegne av AP og SV, falt med 19 mot 5 stemmer. 
Punkt 5 – fremmet av Knut Ring (AP) på vegne av AP og SV, falt med 19 mot 5 stemmer. 
 
 
Vedtak: 
1. På grunnlag av gjennomført anbudskonkurranse for bygging av Ørland Arena vedtar 

kommunestyret å iverksette realiseringen av prosjektet innenfor en samlet kostnad oppad 
til kr 112 millioner inkl. moms. 

2. Endelig tilleggsfinansiering legges fram for kommunestyret ifm budsjettsalderingen i 
kommunestyrets møte i juni. 

 
 


